
 

1 
 

 

BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 8 december 2022 
 
 
Aanwezig: 
Arjan Meerkerk  Gemeente Hardinxveld-Giesendam (voorzitter) 
Teus Meijdam  Gemeente Vijfheerenlanden  
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem    
Johan Quik  Gemeente Molenlanden 
Hans van den Brule  secretaris/directeur 
 
Alsmede: 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 
Afwezig: 
Hans Demmers  Controller 
 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  
 

De voorzitter opent de vergadering om 9.53 uur  
 

2. Ter informatie: vastgestelde  
besluitenlijst openbare 
vergadering 29 september 2022 

Naar aanleiding van deze besluitenlijst wordt besloten om een 
portefeuille communicatie toe te voegen aan de portefeuille van 
wethouder De Boer. 
 
Met deze wijziging wordt de besluitenlijst opnieuw vastgesteld. 
 

3. Evenementenafvalbeleid 

Waardlanden  

De heer Meijdam geeft aan dat dit beleid goed aansluit bij het beleid 
van gemeente Vijfheerenlanden. 
De heer De Boer geeft aan inhoudelijk het eens te zijn alleen het 
tijdspad levert enige problemen op. Er zijn zorgen als het beleid al 
komend evenementenseizoen wordt ingevoerd. Idealiter willen zij 
eerst met de organisatoren in gesprek en ze proactief betrekken bij het 
besluit. 
De heer Quik staat achter de doelstelling maar stelt voor om eerst de 
sponsorregeling en de communicatie goed neer te zetten.  
Het jaar 2023 kan dan gebruikt worden om nadrukkelijk aan te geven 
dat in 2024 het nieuwe evenementenbeleid in gaat. Zo kunnen de 
organisatoren zich voorbereiden. 
 
De heer Van den Brule uit zijn zorgen over de zomerfestiviteiten van de 
gemeente Gorinchem. Deze vergen veel inzet van de medewerkers van 
Waardlanden in de zomervakantie. De medewerkers van de 
onkruidploeg moeten hiervoor worden ingezet in een tijd dat er ook 
veel onkruid groeit.  
Ook uit hij zijn zorgen over het timmerdorp van Gorinchem. Daarvoor 
zijn heel veel kosten gemaakt. Het in brand steken gebeurt niet in de 
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andere gemeenten en is in strijd met de duurzaamheidsambities van de 
gemeente.  
 
Besloten om eerst de sponseringregeling vast te stellen in de Algemene 
vergadering van Aandeelhouders en daarna het evenementenbeleid in 
te laten gaan per 1 januari 2024. 
De communicatie richting de organisatoren verzorgen de gemeenten 
zelf, eventueel met ondersteuning van Waardlanden. Hier wordt meer 
rust door gecreëerd omdat de meeste (maatschappelijke) evenementen 
gewoon gesteund blijven. 
 
Met aanpassing van de datum naar 1 januari 2024 is het voorstel 
vastgesteld mits de sponsorregeling eerst is vastgesteld. 
 

4. Uitvoering cao harmonisatie verlof 

vanaf 2023 

De heer Quik vraagt zich af hoe de medewerkers hebben gereageerd 
op deze mededeling.  
De heer Van den Brule antwoordt dat de harmonisatie wel is 
geaccepteerd want het alternatief is niet verdedigbaar. Dit betekent 
niet dat de medewerkers het een prettig besluit vinden. 
De heer De Boer maakt zich zorgen wat dit in zijn algemeenheid 
betekent voor het inkomen van de medewerkers. Als werkgever is het 
bestuur verantwoordelijk voor een redelijk inkomen en geen terugval 
in inkomsten. Hoe blijf je medewerkers anders meekrijgen in de 
transitie? 
De heer Van den Brule geeft aan al te onderzoeken hoe dit verlies 
gecompenseerd kan worden. Het bestuur heeft hier ook oog voor en 
wil graag een notitie ontvangen waarin in beeld wordt gebracht hoe 
deze verandering kan worden gecompenseerd. 
 
Met toevoeging in de tekst over de notitie wordt het voorstel 
vastgesteld. 
 

5. Vaststellen begrotingswijziging 

2022  

De verzonden zienswijze heeft geleid tot een reactie van gemeente 
Molenlanden. Zij zijn van mening dat de procedure niet goed is gevolgd. 
Het genomen besluit had een voorgenomen besluit moeten zijn maar in 
de notulen staat vermeld dat het besloten is. 
De heer Quik is hierop aangesproken in de raadsvergadering. 
De heer Van den Brule antwoordt dat het hier een misverstand betreft. 
Het gaat om een besluit terwijl het een voorgenomen besluit is. Voor 
het bestuur was dit de intentie gezien bij de verdere procedure de 
zienswijze is aangevraagd. 
De heer Quik vraagt of de tabel met de financiële gegevens in het 
voorstel kan worden gekopieerd. 
 
De heer Van den Brule voegt een toelichting toe in het voorstel dat het 
een voorgenomen besluit betrof, en dat dit duidelijk was voor het 
bestuur.  Ook voegt hij de financiële tabel toe als onderligger voor de 
cijfers. 
De definitieve tekst zal hij afstemmen met de heer Quik.  
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Met deze toevoeging vastgesteld. 
 

6. Vaststellen vergaderschema 

Bestuur 2023 

Het bestuur ontvangt ook graag de planning met daarop de data van de 
overleggen van controllers en contactambtenaren.  
 
Conform vastgesteld. 
 

7. Controleverordening Waardlanden 

2022 

 
Conform vastgesteld. 
 

8. Rondvraag De heer De Boer wil graag een informatiesessie organiseren voor de 
nieuwe raadsleden van gemeente Gorinchem met ondersteuning van 
Waardlanden. Er zijn veel wisselingen geweest, waardoor het wenselijk 
is extra aandacht te besteden aan de beleidskeuzes uit 2021. 
 
De heer Quik heeft met gemeente Zwijndrecht de behoefte besproken 
om een signaal af te geven aan de overheid over de luierrecycling. Het 
is verstandig om als regio Zuid-Holland Zuid en Vijfheerenlanden 
gezamenlijk een signaal af te geven. Hij heeft zijn contactambtenaar 
opdracht gegeven contact op te nemen met de andere 
contactambtenaren. 
 

 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

 
 
 
 
 
 

 

J.A.. Meerkerk 
Voorzitter 

H. van den Brule 
Secretaris 

 


